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Yttrande angående redovisning av uppdrag 
till Göteborg Energi AB avseende 
scenarioanalyser för 
fjärrvärmeverksamhetens framtida utveckling 
Yttrandet 
Utifrån detta och tidigare ärenden är det tydligt att Göteborg Energi inte i tillräcklig 
utsträckning arbetat för att begränsa topplastbehovet för fjärrvärmen. Genom att minska 
effektuttaget under topplasttimmar, finns stor potential sett ur både ett ekonomiskt 
perspektiv och klimathänseende. Topplasteffekten är den del av energiproduktionen som 
är dyrast och ofta svårast att ställa om till förnyelsebart. Med hjälp av befintlig teknik 
(exempelvis smarta termostatrar i kombination med ackumulatortankar och nyttjandet av 
byggnaders värmetröghet) samt smarta prismodeller mot kund finns en enorm potential 
att med enkla medel minska topplastbehovet och därmed investeringar i anläggningar 
som står för topplasten. 

Centerpartiet stödjer yrkandet av Demokraterna, Liberalerna och Kristdemokraterna, som 
förtjänstfullt redogör för detta och föreslår att bolagets fokus ska vara på minskat 
effektuttag för fjärrvärmen. Bolaget föreslås parallellt med detta fortsatt planera för att 
möjliggöra en avveckling av Rosenlundsverket i väntan på den pågående 
säkerhetsanalysen, som naturligtvis behöver beaktas. 

Rosenlundsverket har ur ett stadsutvecklingsperspektiv ett strategiskt läge och unik 
kulturhistoriskt värde. Om det visar sig vara möjligt bör delar av byggnaden bevaras och 
utvecklas för att möjliggöra exempelvis en kultur- och nattklubbsscen. 
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